
ZÁPIS 

 z jednání valné hromady 

 odborného sportovního úseku skoku na lyžích 

Svazu lyžařů České republiky  

 

Datum konání: v sobotu 20. dubna 2024 od 10:00 hod.  

Místo konání valné hromady: Hotel Restart, Jičín  

1. Zahájení 

2. Volba pracovního předsednictva 

3. Volba komisí – mandátové, návrhové a volební 

4. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu z valné hromady 

5. Schválení programu 

6. Zpráva mandátové komise 

7. Vystoupení prezidenta SLČR 

8. Zpráva o činnosti, hodnocení trenérů, zpráva o hospodaření 

9. Zprávy odborných orgánů OSÚ, slovní doplnění k písemným materiálům 

10. Zpráva revizní komise 

11. Diskuse k písemným a předneseným zprávám 

12. Změna statutu 

13. Organizační řád 

14. Volba místopředsedy 

15. Volba delegátů na Konferenci SLČR 

16. Různé 

17. Usnesení a závěr valné hromady 

 

 

  

 

 

I. 

Zahájení 

 

Předseda odborného sportovního úseku skoku na lyžích Svazu Lyžařů České republiky (dále 

jen „OSÚ SL SLČR“), Vít Háček zahájil jednání řádné valné hromady v 10.00 hod., přivítal 

přítomné členy rady, členy revizní komise, delegáty s hlasem rozhodujícím, prezidenta SLČR 

Davida Trávníčka, víceprezidenta SLČR a člena Výkonného výboru Lukáše Heřmanského, 

generálního sekretáře SLČR Jana Šindeláře a hosty.  

 

 

 

 



 

 

II. 

Volba pracovního předsednictva 

 

K bodu č. 2 programu jednání řádné valné hromady pověřený předseda valné hromady Vít 

Háček předložil ke schválení návrh na volbu členů pracovního představenstva valné hromady 

v tomto složení: 

- Vít Háček - předsedající  

- Jitka Pánková - zapisovatel 

- Filip Sakala – ověřovatel zápisu. 

 

Pověřený předseda valné hromady Vít Háček dal hlasovat o předloženém návrhu. 

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  0 

Proti:   0 

 

Nebyl podán žádný protest týkající se tohoto rozhodnutí valné hromady. 

 

Pověřený předseda valné hromady Vít Háček po hlasování konstatoval, že valná hromada 

OSÚ SL SLČR zvolila pracovní předsednictvo valné hromady OSÚ SL SLČR.  

 

III. 

Volba komisí – mandátové, návrhové a volební 

 

K bodu č. 3 programu jednání řádné valné hromady předsedající valné hromady Vít Háček 

předložil ke schválení návrh sloučení mandátové a volební komise : 

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  0 

Proti:   0 

 

Volba členů volební a mandátové komise: 

 

Volební a Mandátová komise ve složení:  

Jan Baier – předseda, 

Jiří Černý st. 

Martin Přidal 

 

Pro:   25 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  2 

Proti:   0 

 



K bodu č. 3 programu jednání řádné valné hromady předsedající valné hromady Vít Háček 

předložil ke schválení návrh na členy návrhové komise: 

 

Návrhová komise ve složení:  

Dorota Szczepanek – předseda 

Blažková Vlaďka 

Kožíšek Čestmír 

 

Předsedající valné hromady Vít Háček dal hlasovat o předloženém návrhu. 

 

Pro:   25 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  2 

Proti:   0 

 

Nebyl podán žádný protest týkající se tohoto rozhodnutí valné hromady. 

 

Předsedající valné hromady Vít Háček po hlasování konstatoval, že valná hromada OSÚ SL 

SLČR zvolila členy mandátové, volební a návrhové komise valné hromady OSÚ SL SLČR. 

Předseda mandátové komise Jan Baier a předsedkyně návrhové komise Dorota Szczepanek 

seznámili přítomné delegáty s hlasem rozhodujícím s podmínkami přijetí rozhodnutí. 

 

DHR pro VH  34 

Přítomno členů 27 

Kvorum  14 hlasů 

 

Valná hromada přijímá rozhodnutí většinou hlasů přítomných delegátů. 

Valná hromada vzala zprávu na vědomí 

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  0 

Proti:   0 

 

 

IV. 

Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu z valné hromady 

 

K bodu č. 4 programu jednání řádné valné hromady předsedající valné hromady Vít Háček 

předložil ke schválení návrh na volbu zapisovatele a ověřovatele zápisu valné hromady v tomto 

složení: 

 

Jitka Pánková – zapisovatelka, 

Filip Sakala – ověřovatel zápisu. 

 

Předsedající valné hromady Jan Baier dal hlasovat o předloženém návrhu. 



 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  0 

Proti:   0 

 

Nebyl podán žádný protest týkající se tohoto rozhodnutí valné hromady. 

 

Předsedající valné hromady Vít Háček po hlasování konstatoval, že valná hromada OSÚ SL 

SLČR zvolila zapisovatelku a ověřovatele zápisu valné hromady OSÚ SL SLČR. 

 

V. 

Schválení programu 

 

K bodu č. 5 programu jednání řádné valné hromady předsedající valné hromady Vít Háček 

konstatoval, že všem zástupcům klubů a členům rady OSÚ SL SLČR byla řádně a včas zaslána 

a doručená pozvánka na řádnou valnou hromadu, a že v souvislosti s tímto rada OSÚ SL SLČR 

neobdržela žádnou žádost o doplnění bodu programu. Pověřený předseda valné hromady Vít 

Háček požádal přítomné členy s hlasem rozhodujícím o změnu bodu programu, když navrhl 

původní bod označeny číslem 7. - Vystoupení prezidenta SLČR, zařadit nově jako bod 8. a bod 

číslo 8. zařadit nově jako bod číslo 7. programu valné hromady.   

 

Předsedající valné hromady Vít Háček dal hlasovat o předloženém návrhu. 

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  0 

Proti:   0 

 

Nebyl podán žádný protest týkající se tohoto rozhodnutí valné hromady. 

 

Předsedající valné hromady Vít Háček po hlasování konstatoval, že valná hromada OSÚ SL 

SLČR schválila program valné hromady OSÚ SL SLČR. 

 

Předsedající valné hromady Vít Háček podal zprávu o jednacím a volebním řádu. 

 

Valná hromada vzala tyto zprávy na vědomí: 

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  0 

Proti:   0 

 

 

 

 

 



 

VI. 

Zpráva mandátové komise 

 

Předseda mandátové komise Jan Baier konstatoval, že na zasedání valné hromady je přítomno 

27 členů s hlasem rozhodujícím z 34 a valná hromada je tak usnášeníschopná, a přijímá 

rozhodnutí nadpoloviční většinou přítomných členů, tedy 14 hlasů členů s hlasem 

rozhodujícím.  

 

 

VII. 

Zpráva o činnosti, hodnocení trenérů, zpráva o hospodaření 

 

Zprávu o činnosti přednesl předseda Vít Háček. Zhodnotil uplynulou sezonu jako pokus o 

restart skoku na lyžích, hlavní změny prezentoval následovně: co bylo, jaká je skutečnost a 

z čeho můžeme vycházet do budoucna. Vyzdvihl a poděkoval za TOP výsledky Romana 

Koudelky, poděkoval za stabilizaci výsledků RD ženy, kde poprvé v historii bodovaly v závodě 

SP 4 ženy. Zhodnotil team juniorů, kde byly výsledky trochu za očekáváním - zároveň vyzdvihl 

progres závodníka Buchara. Je potřeba dále pracovat, naučit závodníky disciplíny - k tomu 

všemu určitě napomůže zřízení dvou SCM, které spolu zároveň spolupracují.  

 

Problém je v dlouhodobě nízké základně - prosí o co největší zapojení členů – nábory - čím 

více bude členů, tím lepší pozice pro vyjednávání pozice skoku na lyžích. 

 

Proběhly semináře trenérů - prosím o účast všech pozvaných klubů na tyto akce, které jsou 

velkým přínosem do budoucna. 

 

Velké díky patří SLČR a Dukle za pomoc a podporu v tomto sportu a zároveň poděkoval i 

zástupcům Města Harrachov o snahu navrátit velké akce na nově zrekonstruovaném můstku do 

ČR. Doufá, že právě toto přispěje k propagaci tohoto nádherného sportu, který má v ČR tak 

pevné kořeny. 

 

Zároveň konstatoval, že závodníci Radek Rýdl, Kryštof Hauser a František Holík ukončili svoji 

aktivní závodní karierů. Děkujeme za reprezentaci ČR. 

 

Zprávu rovněž ústně doplnil sportovní ředitel Filip Sakala: 

- Všem poděkoval za zvládnutí uplynulé sezony a doufá, že budeme nadále 

pokračovat v nastavené práci 

- Přivítal mezi námi nové předsedy oddílů TJ Frenštát - Blažková Vlaďka, TJ Jikra 

Harrachov Slavík Stanislav a TJ Rožnov Přidal Martin  

- Poděkoval SLČR , Dukle, Tomáši Slavíkovi, členům Rady, Jitce Pánkové a všem, 

co byli nápomocni v tomto prvním roce nového vedení 

- Představil práci nových staronových trenérů 

- Poděkoval za uspořádání Alpencupu v Liberci 



- Poděkoval za snahu o obnovení pořádání SP žen a FIS CUPu ve Frenštátě  

- Zhodnotil roční práci ve funkci SŘ  

- Je potřeba zajistit vybavení klubů, motivovat mladé sportovce, umět je připravit 

závodit až na vrchol OH, MS a SP 

- Úroveň zajištění reprezentačních družstev se velmi zvedla - materiál, psycholog, 

zázemí, platové tabulky, trenérské zabezpečení 

- Co bylo hlavní příčinou neúspěchu? Prostředí, kde celé roky vyrůstali - neumí 

akceptovat a respektovat trenéry a sportovcům chybí disciplína a opravdu chtíč něco 

dokázat, spokojí se i s malým cílem, chyba, vždy je nutno mít potřebu se zlepšovat 

a klást si dosažitelné cíle - k tomu je zapotřebí, abychom toto prostředí vytvořili MY 

všichni jako celek dohromady 

- Nutno se posunout dále - pracovat tvrdě, sebejistě, klást si otázky, zda děláme i MY 

vše dobře? Nutno diskutovat - umět si pomoci nepoukazovat na chyby druhých, ale 

ponaučit se a vyvarovat se těchto chyb do budoucna a mít jeden k druhému úctu. 

    

 

Hodnocení trenérů: 

Lukáš Hlava přednesl krátkou zprávu k hodnocení z pozice asistenta reprezentačního trenéra 

družstva mužů, Filip Sakala přednesl zprávu od reprezentačního trenéra Gaje Trčka, Jaroslav 

Šimek pak jako asistent trenéra reprezentačního družstva žen, František Vaculík za juniory a 

Jakub Sucháček za žákovskou reprezentaci. Tyto zprávy byly doplněny ústně Michalem 

Georgievem, zástupcem Dukly Liberec, který velmi vyzdvihl a poděkoval za přínosnou 

spolupráci se SLČR.  

 

Filip Sakala přednesl zprávu o hospodaření OSÚ SL SLČR za rok 2023 a vytvoření finanční 

rezervy 400.000,- Kč, kterou schválila Rada OSÚ SL 

 

Předsedající valné hromady Vít Háček konstatoval, že valná hromada OSÚ SL SLČR vzala na 

vědomí: 

- zprávu o činnosti OSÚ SL přednesenou Vítem Háčkem a doplněnou Filipem 

Sakalou 

- zprávy a hodnocení sezóny 2023/2024 za reprezentační družstva mužů a žen, 

juniorů, žactva zaslané písemně a doplnění zpráv přednesené Lukášem Hlavou, 

Jaroslavem Šimkem, Františkem Vaculíkem, Jakubem Sucháčkem a Michalem 

Georgievem 

- zprávu o hospodaření OSÚ SL za rok 2023 přednesenou sportovním ředitelem 

Filipem Sakalou 

 

Valná hromada vzala zprávu o činnosti hodnocení trenérů, zprávu o hospodaření na vědomí. 

 

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  0 

Proti:   0 



 

VIII. 

Vystoupení prezidenta SLČR 

 

K bodu č. 7. - po změně programu bodu 8. valné hromady vystoupil prezident SLČR David 

Trávníček se zhodnocením práce za uplynulý rok a poděkoval za spolupráci vedení úseku 

skoku, která se na začátku nezdála úplně optimální, ale obě strany našly společnou cestu pro 

dobrá jednání s velmi konstruktivním přínosem o očekává spolupráci na dosavadní úrovni. Vše 

bylo představeno v prezentaci, kde bylo vyzdviženo, jak nutné je umět pracovat s analýzou, 

daty a umět vyhodnotit možné dopady na společné financování. 

 

Zprávu následně doplnil Lukáš Heřmanský, viceprezident SLČR a generální sekretář SLČR Jan 

Šindelář. 

 

Valná hromada vzala na vědomí vystoupení prezidenta SLČR 

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  0 

Proti:   0 

 

 

IX. 

Zprávy odborných orgánů OSÚ, slovní doplnění k písemným materiálům 

 

SŘ Filip Sakala přednesl z pozice předsedy trenérské rady zprávu o fungování trenérské rady, 

její náplně a konstatoval, že doufá, že velkým přínosem bude příchod nového člena realizačního 

teamu Radka Žídka, který bude mít hlavně na starost materiál, se kterým má obrovské 

zkušenosti. 

Poděkoval Janu Baierovi a Michalu Georgievovi za možnost vytvoření spolupráce s teamem 

AUT, je ale potřebu iniciativu udělat z naší strany a využít možnost se zapojit do přípravy 

s jedním nejlepších teamů světa. 

 

Valná hromada vzala na vědomí zprávu trenérské rady 

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  0 

Proti:   0 

 

Zpráva metodické komise a STK nebyl do dnešního dne doručena, SŘ jednal s Jaroslavem 

Tučkem o dodání písemní zprávy STK. 

 

Valná hromada vzala na vědomí a souhlasí s tím, že zprávu STK zašle Jaroslav Tuček do 

30.4.2024 

 



Pro:   26 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  0 

Proti:   1 

 

X. 

Zpráva revizní komise 

 

Předseda revizní komise Jan Baier přednesl zprávu, že členové revizní komise Dorota 

Szczepanek a Oldřich Nejedlo pracovali velmi úzce s Radou OSÚ SL a byli přítomni vždy 

nejméně 2 členové na všech radách OSÚ SL, pravidelně dostávali zápisy a na revizní komisi 

přišel pouze jeden podnět šetření, který byl vyřešen společně s Radou OSÚ SL. 

 

Předseda OSÚ SL poděkoval Janu Baierovi za jeho pomoc a nasazení při řešení úkolů pro český 

skok i nad rámec agendy revizní komise. 

 

Předsedající valné hromady Vít Háček konstatoval, že valná hromada OSÚ SL SLČR vzala na 

vědomí zprávu revizní komise OSÚ SL Janem Baierem.  

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Zdrželi se:  0 

Proti:   0 

 

 

XI.  

Diskuse k písemným a předneseným zprávám 

 

K předloženým zprávám proběhla krátká diskuze.  

 

 

XII. 

Změna statutu  

 

K bodu č. XII programu jednání řádné valné hromady předsedající valné hromady Vít Háček 

konstatoval, že Radě OSÚ SL bylo doručeno několik návrhů na změnu statutu 

 

Delegáti s hlasem rozhodujícím se po projednání jednotlivých pozměňovacích návrhů shodli 

na konečné podobě statutu.   

 

Předsedající valné hromady Vít Háček dal hlasovat o přijetí nového statutu 

 

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Proti:  0 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 

Zdrželi se:  0 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 



 

Návrh byl přijat 

 

Upřesnění k přijetí nového statutu od Doroty Szczepanek - statut je sice platný, ale není účinný. 

Předseda Rady OSÚ SL má povinnost zaslat nový návrh statutu Odvolací komisi SLČR, která 

má 60 dnů předložit Výkonnému výboru SLČR své stanovisko, zda nový statut není v rozporu 

ze Stanovami SLČR. Nový statut nabývá účinnosti schválením Výkonným výborem SLČR.  

 

 

XIII. 

Organizační řád 

 

Předsedající valné hromady Vít Háček dal hlasovat o předloženém novém organizačním řádu 

 

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Proti:  0 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 

Zdrželi se:  0 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 

 

Organizační řád byl přijat 

 

XIV. 

Volba místopředsedy 

 

Předseda volební komise Jan Baier přednesl návrh na volbu místopředsedy rady OSÚ SL, když 

jediným kandidátem na místopředsedu je Čestmír Kožíšek ml. 

 

Volba proběhne aklamací: 

 

Pro:   26 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Proti:  1 hlas přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 

Zdrželi se:  0 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 

 

Volba místopředsedy rady OSÚ SL – Čestmír Kožíšek ml. 

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Proti:  0 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 

Zdrželi se:  0 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 

 

Valná hromada zvolila Čestmíra Kožíška ml. mstopředsedou rady OSÚ SL s účinností ke dni 

volby.  

 

 

XV. 



Volba delegátů na Konferenci SLČR 

 

Předsedající valné hromady Vít Háček navrhl volbu delegátů na řádnou i mimořádnou 

Konferenci SLČR ve složení: 

 

Vít Háček, 

Filip Sakala 

 

Předsedající valné hromady Vít Háček nechal hlasovat o předloženém návrhu na zvolení 

delegátů na řádnou případně mimořádnou Konferenci SLČR.  

 

Pro:   27 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Proti:   0 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 

Zdrželi se:  0 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 

 

a náhradníků na řádnou případně mimořádnou Konferenci SLČR ve složení: 

Indráček Ivan, Hybský Petr, Baier Jan 

 

 

Pro:   26 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím  

Proti:   0 hlasů přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 

Zdrželi se:  1 hlas přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím 

 

Nebyl podán žádný protest týkající se tohoto rozhodnutí valné hromady. 

 

Předsedají valné hromady Vít Háček po hlasování konstatoval, že valná hromada OSÚ SL 

SLČR zvolila delegáty a náhradníky na řádnou případně mimořádnou Konferenci SLČR.   

 

 

XVI. 

Různé 

 

Jan Baier přednesl krátkou zprávu ze skokanských komisí ze zasedání FIS z Prahy ze dne 12.-

13.4.2024. 

 

 

 

XVII. 

Usnesení a závěr valné hromady 

 



Předsedkyně návrhové komise přednesla usnesení valné hromady, které bude zasláno na 

přítomné kluby spolu se zápisem z valné hromady. 

 

Na závěr valné hromady předsedající valné hromady poděkoval přítomným za účast na řádné 

valné hromadě a ve 14.30 hod. prohlásil jednání řádné valné hromady OSÚ SL za ukončené. 

 

 

V Jičíně dne 20.4.2024 

 

 

 

 

                   

Jitka Pánková                                                                                        Filip Sakala 

zapisovatelka                                                                                               ověřovatel zápisu 

 


